
ACTA  DE  LA  SESSIÓ  ORDINÀRIA  DEL  CONSELL  DE  LES  ALCALDIES  DE  LA 
COMARCA DEL SEGRIÀ

Identificació de la sessió

Núm.: 1/2024
Caràcter: ordinària  
Data: 25 de gener de 2024
Horari: de 10.00 h. a les 11.30h  
Lloc: Sala de Plens del Consell Comarcal

Hi assisteixen:

• David Masot Florensa, president del Consell de les Alcaldies i alcalde de l'Ajuntament de 
Maials

• Antonieta  Royes,  en  substitució  de  Rosa  Pujol  Esteve,  alcaldessa  de  l'Ajuntament 
d'Aitona

• Jaume Sanuy Lopez, alcalde de l'Ajuntament d'Albatàrrec
• Gerard Companys Pujol, alcalde de l'Ajuntament d'Alcarràs
• Josep Maria Gras Charles, alcalde de l'Ajuntament d'Alcoletge
• Benet  Peró,  regidor  en  substitució  de  Joan  Carles  Garcia  Guillamon,  alcalde  de 

l'Ajuntament d'Alfarràs
• Dèlia  Almenara  Solsona  en  substitució  de  Joel  Falcó  Salla,  alcalde  de  l'Ajuntament 

d'Alfés
• Imma Roca Vidal, alcaldessa de l'Ajuntament d'Alguaire
• Joan Bosch Novell, alcalde de l'Ajuntament d'Almacelles
• Sebastià  Noguero  Noguero,  1r  tinent  alcalde  en  substitució  de  Teresa  Malla  Aigé, 

alcaldessa de l'Ajuntament d'Almenar
• Mariona Rebull Berengué, alcaldessa de l'Ajuntament d'Artesa de Lleida
• Antoni Carré Cuadrat, alcalde de l'Ajuntament de Benavent Segrià
• Jordi Verdú Paijà, alcalde de l'Ajuntament de Corbins
• Antoni Bosch Carabante, alcalde de l'Ajuntament dels Alamús
• Francesc Xavier Mor Farré, alcaldessa de l'Ajuntament de Llardecans
• Carlos Enjuanes Llop, 2n tinent d’alcalde i regidor d’Acció i Innovació Social i Participació 

i Drets Civils en substitució de Fèlix Larrosa Piqué, alcalde de l'Ajuntament de Lleida
• Josep Maria Vallès Vallès, alcalde de l'Ajuntament de Massalcoreig
• Eduardo Murgó Ballespí, alcalde de l'Ajuntament de Montoliu de Lleida
• Josep Jaume Solsona Batlle, alcalde de l'Ajuntament de Puigverd de Lleida
• Joan Andreu Urbano Fernandez, alcalde de l'Ajuntament de Rosselló
• Maria Teresa Cullerés Esteve, alcaldessa de l'Ajuntament de Sarroca de Lleida
• Gerard Plaza, en substitució de Josep Antoni Romià Pujol, alcalde de l'Ajuntament de 

Seròs
• Sandra Marco Casals, alcaldessa de l'Ajuntament de Soses
• Eduard Oró Prim, alcalde de l'Ajuntament de Sudanell
• Jaume Gort Quílez, alcalde de l'Ajuntament de Sunyer
• Mario Urrea Marsal, alcalde de l'Ajuntament de Torrebesses
• Albert Solsona Arroniz, alcalde de l'Ajuntament de Vilanova de la Barca
• Jordi Figuerol Sarmiento, alcalde de l'Ajuntament de Vilanova de Segrià
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També assisteixen:
Eva Forcat Escolà, secretaria del Consell Comarcal del Segrià
Sergi Fo Pifarré, gerent del Consell Comarcal del Segrià

Excusen assistència:
• Joan Gilart Escuer, alcalde de l'Ajuntament d'Alpicat
• Elena Farrus Farran, alcaldessa de l'Ajuntament d'Alcanó
• Agustí Jiménez Pérez, alcalde de l'Ajuntament de Torre-serona
• Jennifer Nadal Godinez, alcaldessa de l'Ajuntament d'Almatret
• Fermí Masot Aymi, alcalde de l'Ajuntament d'Aspa
• Dante Alejandro Perez Berenguer, alcalde de l'Ajuntament Gimenells i Pla de la Font
• Manel Josep Solé Agustí, alcalde de l'Ajuntament de la Granja d'Escarp
• Miquel Carles Català Visa, alcalde de l'Ajuntament de la Portella
• Jordi Josep Latorre Sotus, alcalde de l'Ajuntament de Torrefarrera
• Àxel Curcó Panadés, alcalde de l'Ajuntament de Torres de Segre

Ordre del dia:

1. Aprovació de l’esborrany de l'acta de la sessió de 30 de novembre de 2023. 
2. Presentació  dels  projectes,  activitats  i  catàleg  de  serveis  del  Patronat  de  Promoció 

Econòmica de la Diputació de Lleida,  a càrrec del diputat,  Il·lm.  Sr.  Jordi  Verdú i  del 
president del Patronat, Sr. Ramon Boixadera.

3. Informació  de  les  instal·lacions  de  plaques  solars  en  edificis  públics  a  càrrec  de 
l'Associació Catalana de Municipis (ACM).

4. Informes de Presidència.
5. Assumptes d’urgència.
6. Precs i preguntes.

Desenvolupament  de la sessió

1. Aprovació de l’esborrany de l'acta de la sessió de 30 de novembre de 2023

S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió del Consell d’Alcaldies del dia 30 de novembre de 
2023.

2. Presentació dels projectes, activitats i catàleg de serveis del Patronat de Promoció 
Econòmica de la Diputació de Lleida, a càrrec del diputat, Il·lm. Sr. Jordi Verdú i del  
president del Patronat, Sr. Ramon Boixadera

Compareix el Sr. Jordi Verú del Patronat de promoció econòmica de la Diputació de 
Lleida junt amb el Ramon Boixadera, director del Patronat. 

El Sr. Verdú exposa que el que ve a vendre des del patronat és del suport econòmic 
i de gestió del que es poden beneficiar els ajuntaments perquè en molts Ajuntaments  
de la comarca no hi  ha el  personal  per tirar endavant aquests projectes, des de 
polígons industrials, comerç locals, etc.

Exposa  tot  el  catàleg  de  serveis  i  suport  a  empreses,  start-ups,  programes 
d’acceleració empresarial, creixement, internacionalització, etc. També fa menció a 
l’espai d’assessorament Global Lleida per acompanyar a emprenedors.

El Sr. Boixadera exposa la presentació preparada a l’efecte amb desenvolupament 
de totes les àrees de treball adjunta a l’acta (transformació econòmica, execució de 
projectes  amb finançament,  promoció  i  desenvolupament  local  amb observatoris, 
fires, xarxa aliments territori i tu i estudis). C
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El Sr. Verdú informa que aquest any obriran una oficina tècnica per donar suport a la 
tramitació de projectes europeus per municipis de menys de 2000 habitants.
 
3. Informació de les instal·lacions de plaques solars en edificis públics a càrrec de 
l'Associació Catalana de Municipis (ACM)

Compareix  el  Sr.  Josep  Maria  Piqué  per  exposar  la  informació  sobre  plaques  solars 
mitjançant central de compres de l’ACM. Destaca l’aprofitament de les economies d’escala, 
que es pot fer via adjudicació directa fins a més de 200.000 euros i a més a més l’ACM a 
traves de l’empresa  Boquet  fa  el  projecte,  la  legalització  i  ofereix  15 anys  de garantia. 
També ofereixen assessorament en autoconsum i comunitats energètiques. 

4. Informes de Presidència

El Cap d’àrea de Medi Ambient informa que es vol fer una reunió del sistema d’illes el dia 6 
de febrer  a les  11.00 per  acabar  de tancar  els  plecs  i  prega l’assistència  dels  alcaldes 
afectats. El dia 5 de gener es va incendiar la nau on Fomento guarda els camions de la 
recollida i dona gràcies a l’equip del Consell, al gerent, a l’alcalde de Lleida i d’Alcoletge la 
seva  resposta  i  col·laboració.  També  agraeix  els  esforços  a  l’empresa  per  reforçar  els 
camions i la comprensió dels Ajuntaments afectats. En el sistema Pap s’està fent un pla pilot 
de xipatge des de fa un mes però cal més temps per fer l’estudi. 

El President anuncia una jornada de portes obertes a la Canera comarcal i una campanya 
potent d’adopcions. S’ha detectat un nombre important d’abandonaments i la canera està 
força plena,  demana als  municipis  fomentar  les adopcions  al  propi  municipi  però ara la 
canera està força plena. Pel que fa al plec de menjador anuncia una Comissió de seguiment 
de menjador que sortirà en breu amb un plec força continuista però el Consell està obert a 
idees.  També  informa que  han  demanat  una  reunió  amb ATM per  millorar  el  transport 
regular i que es va fer una reunió amb el Departament d’ensenyament sobre els batxillerats 
a la qual no es va convocar al Consell Comarcal.

El Sr. Joan Carles Miró explica que ahir es va enviar a tots els Ajuntaments la informació 
sobre  el  preu  públic  que  cobrarà  serveis  socials  que  passarà  a  ser  un  sistema  de 
compensació.  També  espera  a  tancar  els  números  del  finançament  i  per  una  reunió 
Ajuntament per Ajuntament per explicar els costos desglossats. 

El Sr. Manel Ezquerra dona les gràcies al Jordi Verdú per la implicació amb la comarca i 
explica que a la comarca hi ha els tres CEI’s i anuncia un conveni per dotar de finançament 
l’àrea del Consell que servirà per mantenir la tècnica AODL que en els primers dies de l’any 
ha elaborat una memòria per presentar-nos a EMPREN.CAT per aconseguir un nou tècnic. 
Anuncia que el dia 8 es farà una taula sectorial dels polígons del Segrià a Torrefarrera.

5. Assumptes d’urgència

No n’hi ha.
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6. Precs i preguntes

El Sr. Solsona, alcalde de l’Ajuntament de Puigverd de Lleida, exposa la seva queixa vers el 
servei del SAT del Consell Comarcal reivindicant la professionalitat dels treballadors ja que a 
l’estiu considera que no es va donar el servei de forma correcta. 

El Sr. Sanuy, alcalde d’Albatàrrec exposa que té un problema a la subestació elèctrica i 
planteja que cada ajuntament ha de tenir un criteri per fer les seves normes igual a tota la 
comarca i que afecten a les sol·licituds de compatibilitat urbanística. El Sr. Solsona demana 
que consti en acta que s’anunciï dia i hora en el qual el Consell Comarcal es compromet a 
reunir-se a través del tècnic del Consell amb tots els Ajuntaments de la Comarca. L’Alcalde 
de Sudanell exposa que hi ha un mecanisme de fre de paralitzar les llicències un any i es 
compromet  a  explicar  les  línies  que  tenen  afectades  a  través  de  la  contractació  d’una 
empresa especialitzada. L’Alcalde de Puigverd, proposa mancomunar el servei. L’Alcalde de 
Montoliu de Lleida posa en valor la realitat geogràfica respecte a municipis i s’ha de tenir en 
compte la realitat dels municipis perquè el que fem a cada municipi no afecti als municipis 
veïns. 

Sense cap altre afer a tractar, el president aixeca la sessió en la data i hora assenyalades a 
l’encapçalament, del que com a secretària estenc aquesta acta i en dono fe.

Vist i Plau
El president del Consell de les Alcaldies  
David Masot Florensa
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